
 

Referat fra FAU-møte  

Dato: Tirsdag 12. desember kl. 19.00-21.00 

Sted: Personalrommet, Trones skole 

Til stede: Frank (2B), Bjarte (7A), Ådne (1B), Ingrid (4B), Hans (7C), Jane (7B), Anita og Annelin (FA), 

Bjørn (3A), Olav (6A), Cecilie (1C), Bjarne (2A), Kristine (5B) 

Sak Aksjonspunkt 
 
Nye Trones 
16. desember er det møte i kommunestyret der plan vedtas. Trones skal ha 
oppstart i 2027, et år etter Hommersåk. Bekymring for om forsinkelser og 
overskridelser på Hommersåk vil gå ut over Trones.  
 

 

Orientering fra rektor  
Vanskelig tid for mange elever. Ikke alle har det trygt i juleferien.  
 
Trukket ut til å være med å teste en stor en undersøkelse. Får en pekepinn på 
hva som forventes internasjonalt. Kun utprøving av tester.  
 
Julegudstjeneste 
SU skal diskutere gudstjeneste. Nå går skolen til både påske og jul i samme 
kalenderår, da blir det et år uten. Vurdere å endre. 
 
Spørsmål om gymsal  
Blir gymsal nord leid ut? Ja, til korps på tirsdager.  
 
Digital kompetanse  
I fjerde klasse fikk foresatte melding fra lærerne om Google Meet, der de 
oppfordret til å snakke med barna om ikke å utestenge. Google Meet blir 
brukt på fritiden, når chromebook sendes med hjem. Bra at skolen gir beskjed 
til foresatte.   
 
Samtidig er det flere foresatte som stiller spørsmål ved at Google Meet er en 
tilgjengelig funksjon. Mange foresatte holder igjen på digitale verktøy og 
lignende for for eksempel unngå utestenging. Inkludering er veldig viktig – og 
da er det synd at skolen utstyrer barna med verktøy for ekskludering.  
 
Ifølge rektor får de ikke lov å ta bort Google Meet. Bestemt sentralt.  
 
I Stavanger kommune har ikke 1.-7. trinn tilgang til Google Meet.  
 
Det ble også stilt spørsmål generelt om skjermbruk, og hvordan skolen bruker 
digitale verktøy.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rektor skal sjekke 
hva som er mulig 
og melde tilbake 
til FAU. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Skjerm og digitale verktøy  
Som en oppfølging av saken om Google Meet, ønsker FAU å sjekke hvordan 
foreldre opplever bruk av skjerm og digitale verktøy på skolen. FAU har 
tidligere diskutert bruk av skjerm i matpause for eksempel.  
 

 
Alle FAU-
representanter 
spør i sine 
klassegrupper 
(Spond, 
messenger, 



 

Facebook etc) om 
erfaringer med 
skjerm, 
chromebook og 
digitale verktøy.  
 
Frank sjekker med 
skolen for å få en 
oversikt over 
hvilke funksjoner 
som brukes på 
chromebook.  

SFO på FA 
Ifølge foreldrerepresentanter fra FA er det mange foreldre som reagerer på 
kvaliteten på SFO-tilbudet. Kommunikasjon med foreldre er nærmest 
fraværende. Kvaliteten er lav på tilbudet. Barn får ikke gå ut, er stort sett 
inne. Det skrives ikke i boka. Det mangler organisering og struktur. Det 
mangler årsplan.  

 
Saken tas opp 
som eventuelt på 
SU-møte fredag 
13. desember 
2024. 

 
Sak om å vurdere anbefaling/råd fra FAU om sosiale medier i samarbeid med 
skolen. Utsettes til neste møte.  

 

 


